
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Styrelsemöte 1 2015-01-15 
Närvarande: Rein Kuningas, Charlotte Sjögren, Björn Malmberg, Karin Tedesund, 
Ann-Christine Halpin, Christel Ernst. Ej närvarande: Martin Persson,  
 
1. Mario som rengör stall 6 kräver höjd ersättning. 
Styrelsen finner detta omöjligt för närvarande pga. föreningens ekonomi. 
Diskussion kring förfarandet vid rengöring av boxar. Kan vi medlemmar själva mocka efter oss vid 
träning? Föreningen kan köpa in baljor och några billiga grepar och köra på prov? 
Lönen till Mario är en stor utgift för föreningen.  
Endast rengöring på tävlingsdagar? 
 
2. Spånpriser skall ses över igen.  
 
3. Prisförslag från Marita på ombyggnad av spånförråd. 
Vi väntar på offert. 
 
4.Vi har fått klartecken från Jägersros travs Vd Kent Öhlander  på höjning av ersättning vid 
boxuthyrning på travdagar.* 
 
5.Diskussion angående stallavgift för proffstränare i stall 6* 
Styrelsen beslöt att ändra förfarande. Mail har gått ut till berörda p-tränare. 
Diskussion angående stallavgift för amatörtränarna. Pga. höjning från Jägersro trav måste styrelsen 
höja stallavgiften med 100 kr till 1300 kr/år 
 
6. Diskussion angående Peter Jardbys hyra av tre boxar* 
 
7. Ersättning för översvämning i somras då SATF ej kunde nyttja stall 6 i två hela dagar. 
Besked från Vd Kent Öhlander: SATF får ingen ersättning. 
Eftersom det var på Svensk Galopps Bo Gillborgs inrådan kom styrelsen överens om att skicka räkning 
till Svensk Galopp. 
 
8.Diskussion om SATFs stadgar. Trots flera påminnelser från styrelseledamöter och medlemmar 
har dessa ej kommit fram. Ordförande tar tag i detta och om stadgar ej inkommit före årsmötet. 
Skall det skrivas nya omgående. 
 
* Ej officiellt ännu. 
 
Vid protokollet Charlotte Sjögren 
 
Justerat av Karin Tedesund 
 
 
 
 
 
 


